



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Väse

Mötesdatum
20190707

Starttid
15:00

År/Mötesnr
2019/5

Närvarande

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén(vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp(sekreterare), Malin Reardon(ledamot), Caroline Svensson(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant)

Anmält förhinder

Christina Bohlin(suppleant), Helena G Österberg (suppleant), Jonathan Thelander(kassör)

§1. Mötets öppnande

1.1. Val av protokollförare

Sara-Lena Aspetorp valdes till protokollförare

1.2. Val av protokolljusterare

Caroline Svensson valdes att jämte ordföranden justera protokollet

1.3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§2. Föregående mötesprotokoll

Ordföranden går igenom föregående protokoll

§3. Rapport AU/TK/Ansvarsområden

3.1 Planering inför Askersund 2019, ansvarsfördelning och nulägesrapport.

Vi behöver ha ett Swish-nummer till cafeterian. Malin kollar med Jonathan hur vi lättast ordnar med det, samt meddelar honom om att ha med domaravtal/ersättning. Lista till cafeterian för avbockning av katalog/fika/etc. fixar Hillevi.

Styrelsen jobbar vidare med sponsorpriser, Hillevi har varit i kontakt med Hundshopen i Forshaga och Helena W kollar rabatt hos VetZoo och Dogofax (ohmydog.nu).

Titti, Sara-Lena, Malin, Anki och Hillevi åker till Askersund på fredag och förbereder det som går att göra i förväg. Utställningen börjar klockan 09.00 på lördag så övriga ska vara på plats 07.30 på lördagmorgon.

Vi har tält till domare samt Hillevis och Tittis utställningstält, Titti ser om hon kan låna ytterligare utställningstält. Malin kollar med Gunnevi om möjlighet att låna tält och Helena G tar med tält från Värmskogs fotboll.

Lyktorna i Eskilstuna - kan någon hämta dem eller ska vi be att de skickas? Vi lägger ut frågan på FB i SRRS distriktsgrupper och ser om vi får svar, annars ber vi leverantören att skicka lyktorna med post.

Rollups från Brit Care - Titti undersöker hur vi får dem från SRRS Norras BISS.



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Väse

Mötesdatum
20190707

Starttid
15:00

År/Mötesnr
2019/5

Närvarande

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén(vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp(sekreterare), Malin Reardon(ledamot), Caroline Svensson(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant)

Anmält förhinder

Christina Bohlin(suppleant), Helena G Österberg (suppleant), Jonathan Thelander(kassör)

3.2 Våra ansvarsområden

3.2.1 Före utställningen

- *Matilda, Caroline, Helena GÖ* - Rosetter beställt, foder beställs när anmälningarna är klara.
- *Helena W, Anki* - Lägga i ordning och förbereda priser efter placering. Alla sponsorpriser måste lämnas till Anki och Helena i tid.
- *Christina, Malin (Helena GÖ)* - Skriva kritikklappar. Lapparna kommer med foderbeställningen.
- *Sara-Lena, Titti* - Skicka PM och skriva kataloger. Helena W hjälper till med att få in loggor från sponsorer.
- *Hillevi, Christina* - Inköp till café. Muggar, assietter, godis, festis etc
- *Helena W* - köper in domargåvor, gärna något från Värmland. Kontrollerar med budget vilka summor som gäller.
- *Titti, Malin, Sara-Lena* - Inköp till domartältet.
- *ALLA* - bakar en kaka och ordnar något/några sponsorpriser.

3.2.2 Under utställningen

- *Titti* - Domarvärd och kontakt med ÖLKK.
- *Jonathan* - Ekonomi.
- *Sara-Lena, Anki (Malin)* - Skriva resultat.
- *Titti, Malin* - Fotografera vinnare.
- *Matilda, Caroline, Helena GÖ* - sätta fram priser och foder. Blommor till "prisfallen".
- *Hillevi, Christina* - Café och sekretariat.

3.2.3 Efter utställning

- *Sara-Lena, Helena W* - Resultat hemsidan.
- *Jonathan* - Resultat ekonomi.
- *Titti* - Bestyrelserapport.
- *Christina* - Kritikklappar.

§4. Bordlagda ärenden

RR-race - bordläggs till nästa möte

My Dog - bordläggs till efter Askersund

§5. Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Väse

Mötesdatum
20190707

Starttid
15:00

År/Mötesnr
2019/5

Närvarande

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén(vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp(sekreterare), Malin Reardon(ledamot), Caroline Svensson(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant)

Anmält förhinder

Christina Bohlin(suppleant), Helena G Österberg (suppleant), Jonathan Thelander(kassör)

§6. Ekonomiärenden

6.1 Budget Askersund

Jonathan har lagt in budgeten i vår Dropbox, där även balans- och resultatredovisning finns att läsa.

§7. Medlemsärenden

Inga medlemsärenden

§8. Aktiviteter

8.1. Tina Gavling Värmskog

Till dags datum har vi 7 anmälda ekipage. Vi försöker att fylla aktiviteten så vi öppnar upp för alla raser och delar detta på Facebook och Helena W lägger ut i Hundhappenings Värmland på Facebook. Malin, Sara-Lena och Helena G representerar klubben på plats.

8.2 NW-Göteborg

Titti tar kontakt med Erika, fåtal platser kvar.

8.3 RR-race Örebro

Bordläggs till nästa möte.

§9. RR-Nytt

På grund av den mänskliga faktorn så missades vår artikel om Väne-Ryr i föregående nummer och kommer därför med i nästa nummer av RR-Nytt, där vi även planerar att ha med inlägg om vår utställning i Askersund samt Tina Gavling-träningen.

§10. Övrigt

10.1 Tält

Styrelsen har beslutat att köpa in tält för kommande arrangemang. Helena W har kontakt med utvalt företag men väntar på att få svar på våra frågor.

10.2 Friskvårdsevent med Malin Dybeck

Styrelsen beslutar att tacka nej till Malin på grund av priset.

10.3 My Dog

Styrelsen diskuterar om vi ska ha monter eller inte. Montern behöver bemannas med tre personer per dag och även någon/några hundar som representerar rasen i montern och i den dagliga rasparaden. Vi behöver ställa upp från styrelsen men vi måste även engagera våra medlemmar från Göteborgstrakten. Malin kollar med Ninni Sterner vad vi



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Väse

Mötesdatum
20190707

Starttid
15:00

År/Mötesnr
2019/5

Närvarande

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén(vice ordförande), Sara-Lena Aspetorp(sekreterare), Malin Reardon(ledamot), Caroline Svensson(ledamot), Anki Rådman(ledamot), Hillevi Backman(suppleant), Matilda Anttonen (suppleant)

Anmält förhinder

Christina Bohlin(suppleant), Helena G Österberg (suppleant), Jonathan Thelander(kassör)

kan få låna till montern från SRRS Östra. Helena bokar hotell för 3 personer och två hundar.

10.4 Rallylydnad

Beslut tas att hösten är fullbokad med aktiviteter och att SRRS Västra eventuellt arrangerar rallylydnad 2020.

§11. Nästa styrelsemöte

Inför Askersund så ansvarar alla för sina uppgifter och rapporterar via FB-gruppen. Vi tar ett avstämningsmöte via Skype 4/8 kl 20.00 där Titti håller i mötet och checkar av respektive område. Helena W anmäler förhinder och rapporterar direkt till Titti.

Nästa styrelsemöte den 8/9 kl 15.00 hos Malin i Gunnarskog.

§12. Mötets avslutande

Ordföranden tackar och förklarar mötet avslutat.

Ordförande

Titti Jansson

Justerare

Caroline Svensson

Protokollförare

Sara-Lena Aspetorp